
KRAPINSKO-ZAGORSKA ŽUPANIJA 

Osnovna škola  Vladimr Nazor  Budinščina 

KLASA: 003-06/17-01/11 

URBROJ: 2211/02-380-3-17-2 

Budinščina, 13.10. 2017. 
 

IZVOD  IZ ZAPISNIKA  

s 8.sjednice Školskog odbora održane  

13.10.2017. godine u 10:30 sati u 

prostorijama MŠ  Budinščina  

 

NAZOČNI:  Jadranka Plantak, Renata Kreber-Mikšaj, Marijana  Hruškar,Ivana   

                      Novosel,Maja Pepelko, tajnica -Dijana Margetić, ravnateljica – Marija Zozoli i  

                      za točku 2. voditeljica računovodstva Ivana Petrović.  

NENAZOČNI: Željko Zozoli, Vesna Svrtan 

PREDSJEDAVAJUĆI: Jadranka Plantak 

ZAPISNIČAR: Dijana  Margetić-tajnica škole 

                 

 Predsjedavajuća je pozdravila prisutne i predložila  slijedeći  

D N E V N I   R E D: 

 

1. Donošenje Odluke vezane uz zapošljavanje učitelja njemačkog jezika.  

2. Donošenje Financijskog plana za 2018.godinu s projekcijama za 2019. i 2020.godinu. 

3. Donošenje Odluke o kriterijima za selekciju  djece za oslobađanje od plaćanja školske 

kuhinje u okviru projekta „Zalogajček 2“.   

4. Različito.  

    

  Dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 

   
Točka 1. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su se svi članovi odbora složili s time da je najbolje da je 

natječaj poništen te da će se nova odluka o zapošljavanju donijeti nakon objave novog 

natječaja.    

Točka 2. 

 

Jednoglasno se donosi Financijski plan za 2018.godinu s projekcijama za 2019. i 

2020.godinu s obrazloženjem.  

Točka 3. 

 

Jednoglasno se donosi Odluka o kriterijima za selekciju djece za oslobađanje od 

plaćanja školske kuhinje u okviru projekta »Zalogajček 2«. 

 

Točka 4. 

 

Ravnateljica je informirala članove odbora da je u tijeku natječaj za zapošljavanje 

učitelja engleskog jezika na određeno i puno radno vrijeme zbog sporazumnog prestanka 

radnog odnosa s učiteljicom Margaretom  Pavlić i natječaj za zapošljavanje odgajatelja u 

dječjem vrtiću na neodređeno i puno radno vrijeme. 



Nadalje, ravnateljica je  informirala  članove odbora da je Županija poništila natječaj 

za gradnju sportske dvorane  pri  PŠ  Hrašćina te će se natječaj ponoviti u narednom 

razdoblju. Vezano uz izgradnju dvorane bila je reportaža na televiziji u okviru emisije 

Zagrebačka panorama.  

 

Članovi odbora primili su sve informacije na znanje.  

 

 

 Sjednica je završena u 11:15 sati.  

 

 

         ZAPISNIČAR                                                                      PREDSJEDNICA                   

                                                                                                  ŠKOLSKOG   ODBORA  

 

        Dijana  Margetić                                                                   Jadranka Plantak 


